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= JUU — SRESKO DRUŠTVO MARI
BOR DESNI BREG bo zborovalo v soboto, 
dne 22. junija 1940., ob 9. uri v Mariboru — 
Narodni dom z naslednjim dnevnim redom: 
1. Situacijsko poročilo. 2. Proračun za leto 
1940./41. 3. Predlogi za banovinsko in držav
no skupščino. 4 Volitev delegatov. 5. Preda
vanje: Ledinek Miloš: Struktura učne snovi 
in strnjenost. 6. Predlogi in slučajnosti. 

Odbor. 
Poročila 

f JUU SRESKO DRUŠTVO LJUB
LJANA OKOL. — ZAH. DEL je priredilo 
25. maja ekskurzijo v Kranj. Udeležba je bila 
bolj slaba. Prisotnih je bilo le 46 % članov. 
Morda radi visoke številke na koledarju. 

V Kranju nas je na kolodvoru čakal pred
sednik kranjskega učiteljskega društva tov. 
Rant Franc, ki nam je izposloval tudi dovo
ljenje za ogled tekstilne tovarne v Stražišču 
in gumi tovarne Semperit v Kranju. Najprej 
smo šli v Stražišče. Čeprav je delo v tovarni 
precej omejeno, smo vendar natančno videli 
pot niti od navijanja in barvanja preko tka
nja v blago, pranje, barvanje, škrobljenje in 
likanje blaga in končno pakiranje v omote za 
prodajo. 

V Semperitu smo videli predelavanjc su
rovega drevesnega kavčuka z raznimi primes
mi, da iz tega dobe maso za izdelovanje pod
petnikov, podplatov, pnevmatik in raznih ko
lesnih obročev, cevi, zamaškov in dr. Na dru
gi strani gumi za termofore ter stiskanje in 
izdelovanje teh; zopet v drugem oddelku valj 
za vulkaniziranje blaga in izdelovanje nnev
matik. 

V obeh tovarnah je bilo osebje jako lju
beznivo, ko nam je razkazovalo in pojasnje
valo delo v posameznih oddelkih. 

Ker bomo imeli junija skoro gotovo še 
eno zborovanje, je zborovanje v Kranju od
padlo. 

Skupno kosilo je bilo v hotelu Stara po
Šta. Popoldne smo si ogledali poslopje nove 
ljudske šole, ki je gotovo ena izmed najmo
dernejših v naši banovini. 

Zadovoljni smo se vračali na kolodvor 
do koder nas je spremljal naš celodnevni 
»vodnik« tov. Raub, kateremu še enkrat is
krena hvala za vse. 

Ker mora tov. blagajničarka napraviti ob 
koncu šol. leta obračun, prosi, da vsaj prve 
dni junija poravnamo vsi članarino za tekoče 
šolsko leto. Zaostankarji pa še zaostanke. 
S. Vrhovec, preds. Župančičeva, tajnica. 


